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SALAMANDER
ZIMA 2024

Nejsem vánoční dárek, který můžeš na poslední chvíli někomu nadělit – nech mě raději ve třídě :-).

HOROSKOPHOROSKOP
OND EJ RUMLŘOND EJ RUMLŘ

LITERÁRNÍ TVORBALITERÁRNÍ TVORBA
CHARLES WINTONCHARLES WINTON

A MNOHO DALšÍHO…A MNOHO DALšÍHO…



Přišel advent a s ním každoroční vánoční svátky, během kterých si řádně 
odpočineme a skrz vánoční koledy připomeneme události vzdálené už víc jak dva 
tisíce let.

Můžeme poděkovat za účast na skvělých projektech (Síla lidskosti, Sportovní 
den, preventivní opatření a další projekty a sportovní akce) i programech 
vycházejících z iniciativy našim studentů - Halloween, den neobvyklých kostýmů a 
Mikuláš.

Právě u něho se chci zastavit. Svátkem svatého Mikuláše si připomínáme 
skutky, které vykonal, a jeho životní cestu můžeme brát jako velkou inspiraci. 
Připomínáme si obzvláště jeho štědrost, ochotu se rozdělit a tím pomáhat ostatním. 
Vždyť právě díky němu jsou Advent a Vánoce období štědrosti a laskavosti.

Můžeme tak využít nový rok 2025 (krásně kulaté číslo do matematiky) a dát si 
předsevzetí, která nás budou dále provázet a snad díky nim vykonáme i nějaké 
dobro. Jak Marek Eben nádherně vystihl na konci letošního StarDance: „Žijeme 
v době, kdy se kousek od nás válčí. To, že se u nás pořád tančí a že se na to můžeme 
dívat, to je dar. Tak buďme za něj vděční.“

Připomenu i slova Charlese Wintona: „Smích je nejdůležitější věcí v životě. 
Myslím, že většina lidí se bere příliš vážně, což jim brání, aby se chovali skutečně 
přirozeně.“ S nadšením si je užijme a děkujme za ně. Zdají se čím dál cennější a 
cennější.

A jak by zazpíval náš sbor v doprovodu Ondřeje Rumla: Vánoce jsou ta-a-á-dy!

Jménem redakce vám všem přeji požehnané svátky.
Rafael Střelec, kvarta
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Adaptační pobyty tříd primy a 1.A
Jaký by to byl školní rok na Gymhustu, kdyby se z jeho začátku pořádně neseznamovalo…

Prima:
Naší první společnou akcí byl adaptační pobyt v ekocentru Trkmanka. Hned na úvod nás 

uchvátila mini zoo, ve které byla zvířata jako třeba had, vakoveverka nebo morče.
Na zvířecí vlně jsme se vezli i v našem programu na téma Afrika. Po obědě a poledním 

odpočinku jsme si zahráli fotbal i s naším panem učitelem Šedým, který byl velmi překvapený, jak 
jsme nakonec živá třída.

Tento společně strávený čas nás všechny stmelil a sblížil.
Anna Pekaříková

1.A:
Ve čtvrtek a pátek 26. – 27. 9. proběhl adaptační kurz třídy 1.A účastnila se většina žáků a 

třídní učitel Lukáš Hála a Lenka Bittmanová.
První den proběhl v tělocvičně školy. Dojela paní, která vymyslela program, jako například 

minové pole, psaní kladných vlastností spolužáků na záda a další. 
Druhý den byl jen s učiteli. Začalo se ve škole, ale za nedlouho se konala cesta na rozhlednu. 

Na kopci se hrála malovací hra a pak se šlo dál k rozhledně. Později nastal návrat do školy, kde se 
hráli další hry jako dvě pravdy a lež. Finále se uskutečnilo opět v tělocvičně, kde se hráli různé hry.

Dominik Kocman

Exkurze 4.A na téma Hustopeče ve 20. století
Dne 20. 9. se třída 4.A zúčastnila exkurze, jejímž cílem bylo seznámit se s osudy obyvatel 

Hustopečí za 1. a 2. světové války. Průvodcem byl zaměstnanec Městského muzea v Hustopečích 
Lubomír Krůza.

Prohlídka začala před budovou našeho gymnázia a pokračovala přes Dukelské náměstí až 
na hřbitov, kde jsou pohřbeni rodiče T. G. Masaryka. Během exkurze se žáci seznámili s osudy jak 
Čechů, tak i Židů a Němců žijících v Hustopečích v období dvou světových válek. Vyprávění bylo 
doplněno o několik zajímavostí, které lze jen velmi těžko dohledat. Celá akce začala v 8:00 a 
skončila přibližně v 9:30.

Matěj Cibula

Školní sbor vystupoval na Burčákových slavnostech
Jak jistě všichni víte, součástí našeho gymnázia je sbor, který vede paní učitelka Margita 

Křížová. V rámci sboru zpíváme na různých akcích jako školní akademie, vánoční zpívání, stužkování 
maturantů a jsme také součástí studentského divadla. 

Ve čtvrtek 3. října jsme vystupovali a zahajovali každoroční Burčákové slavnosti. Na akci 
jsme trénovali, ladili detaily od začátku školního roku a také jsme poprvé zpívali s novými členy.
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Zhruba od půlky října jsme začali pilně nacvičovat na další akci – koncert s Ondřejem 
Rumlem, který se konal 8. prosince. Další akcí školy, na které bude sbor možno vidět, bude Vánoční 
zpívání v kostele. 

Soňa Procházková

Zasedání parlamentu
Dne 3. října se konalo výjezdní zasedání 

školního parlamentu. Parlament vyrazil do Brna 
na únikové hry do Nest Escape.

Studenti měli možnost zahrát si jednu ze 
čtyř her. Všechny hry, Zkáza Černobylu, Konec 
svět(l)a, Tajemství Paříže i Ztracené město, byly 
velice zajímavé a zábavné, poté se parlament 
přesunul do bistra, kde se rozebíraly různé 
akce, které se budou konat v letošním roce.

Celkově výjezdní zasedání parlamentu 
bylo úspěšně uskutečněno.

Beata Frýbertová
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Procházka Hustopečemi
V rámci dějepisu, zeměpisu a českého jazyka se kvarta 11. 10. 2024 vydala na procházku 

naším malebným městem. Nebojte, to by to nebyla naše třída, abychom se jen tak ploužili 
mezi ulicemi. Jelikož jsme se mezi učiteli „proslavili“ jako zrození pro televizní obrazovky, pojali 
jsme projekt tak, aby nakonec vznikla reportáž.

Ráno jsme měli dvě hodiny dějepisu, kde jsme si představili město v číslech, ale opět jsme 
jen tak neseděli. Rozvedly se velmi zajímavé konverzace a ne jednou šly do kolen i paní učitelky.

Po této „besedě“ přišel zlatý hřeb odpoledne – náš naplánovaný program. Rozdělili jsme se 
do skupin. Témata byla: „T. G. Masaryk“, „Mandlárna Hustopeče“, „kostel sv. Václava a sv. Anežky 
České“, „Burčákové a jiné slavnosti“, „INFO centrum Hustopeče“ a „ dům U Synků“. Na každé dvě 
skupiny byla jedna z paní učitelek. Já osobně jsem vyrazil do kostela, poté do domu U Synků. 
Upřímně jsme se nemohli bavit více, celý program byl vyplněný zábavou, zatímco jsme i plnili naše 
úkoly, reportáže. Co jsem tak slyšel, náramně se bavili i ostatní, nikdo nebyl nepříjemný, prostě 
naprosto úžasné.

Venku jsme strávili cca tři hodiny. Poté jsme naše videa začali upravovat. Následně proběhla 
„show party“, kterou se dokázalo, že se celá akce fakt vyplatila. To můžete posoudit sami, jelikož je 
celý projekt dostupný na našem Facebooku.

Celý den jsme zakončili prohlídkou a besedou Mandlárny Hustopeče. Dozvěděli jsme se, jak 
mandle v Hustopečích začaly, jakým způsobem se zpracovávaly či jak se podniku daří nyní. Chtěli 
bychom tímto Mandlárně ještě jednou masivně poděkovat, že nám tuto skvělou prohlídku 
zhotovili.

Projekt byl za mě úplně bombastický. Takhle by měly vypadat všechny akce. Je to opravdu 
nepopsatelný zážitek, jenž bude v naší mysli kolovat ještě hodně dlouho. Tímto bych chtěl 
poděkovat všem zúčastněným p. učitelkám, bez kterých bychom mohli tak maximálně sedět ve 
třídě na zadku. Jmenovitě: p. učitelka Komoňová, p. učitelka Prokopová a p. asistentka, jež již 
bohužel není součástí učitelského sboru. Děkujeme!

Václav Franěk

Spolupráce se ZŠ Velké Bílovice
Dne 17. 10. 2024 se třída kvarta vydala na workshop se základní školou VB.
Po příjezdu jsme se rozdělili do dvou skupin. My jsme si vybrali program o chemii a biologii, 

druhá strana zase o fyzice a IT. Celý projekt se o nás starali převážně studenti, což bylo velmi 
pozitivní, na rozdíl od běžných prohlídek, kde vidíte jen učitele.

V chemii jsme dělali různé pokusy a prostě si hráli s vědou. Vyzkoušeli jsme si elektrickou 
chemii, pokusy s neviditelným inkoustem, kyselost i zásaditost, hoření aj.

Biologie byla však snad ještě zajímavější. V první části jsme zkoušeli různé přístroje, 
tlakoměr, spirometr, EKG atd., jež měří různé tělesné hodnoty. Jestli mám být upřímný, vůbec se mi 
tato část nelíbila, jelikož se ukázalo, jak špatně na tom fyzicky jsem. Druhá část byla mnohem 
volnější. Byly pro nás připraveny různé kvízy, hry, hlavolamy, kreslení na zeď a geniální ozvláštnění – 
brýle, které simulují působení různých návykových látek. K nim byla připravena i překážková dráha 
(ve které jsem dokonce porazil pana učitele Davida :) )

Jelikož nejsem Harry Potter, nemůžu být na dvou místech najednou, proto jsem poprosil pár 
spolužáků, abych se dozvěděl, co tam vůbec dělali…

Ve fyzice byly v učebně různé měřiče např. vody, vzdálenosti, který fungoval na principu 
echolokace. S nimi byl přístup i k tabletům, jenž ukazovaly změřené hodnoty. Konec byl doplněn 
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Kahootem. Ten shrnoval vše, co jsme se prozatím dozvěděli (vyhrál ho náš spolužák Pavel, yeeey 
gratulujeme a posíláme dobrý pocit, ale pan učitel Gaja byl velmi blízko).

V počítačové učebně byli pro každého nachystáni i roboti. Učili nás na nich základy 
programování a na konci byl i čas naprogramovat vlastního robota, kterého si poté vyzkoušel 
mezi stoly a židlemi.

Václav Franěk, Valerie Fraňková, Sofie Kratochvílová a Jiří Feitl

Straší, straší, na Gymhustu straší… aneb Halloween na naší škole
Dne 24. října se u nás na gymnáziu konal Halloween. V rámci akce jsme došli v originálních 

kostýmech a zdobili jsme naši třídu. 
Na ozvláštnění vymyslel školní parlament soutěž o nejstrašidelnější třídu. Odborná porota 

složená ze členů parlamentu pak výzdobu hodnotila.
Soutěž jsme vyhráli a moc jsme si celou akci užili.

Ondřej Malinovský, prima

Den otevřených dveří
5. 11. na naší škole proběhl první den otevřených dveří ve školním roce 2024/2025. Přišli 

nás navštívit studenti 9. ročníku Základní školy Komenského a ZŠ Nádražní.
Samostatné děti s rodiči prováděli žáci z 3.A a septimy. Zájemce o studium provedli učebnou 

fyziky a chemické laboratoře, kde studenti měli přichystané pokusy. Nahlédli také do tělocvičny, 
studovny a auly. V jazykových učebnách se s nimi setkali učitelé vyučující na Gymnáziu jazyky, kteří 
pro ně měli připravené i pár jazykových her za odměny. Měli možnost se také podívat do místnosti 
výpočetní techniky a ateliéru, kde si mohli vyrobit placky s motivem Gymnázia TGM.

Katka Ferbarová
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Perníčkový den
12. listopadu naše škola uspořádala den plný perníčků. Školní parlament a studenti sexty a 

2.A udělali charitativní akci s názvem Perníčkový den.
Studenti sami napekli perníčky, které poté nabízeli k prodeji na chodbách i ve třídách. Celá 

škola se zapojila s nadšením, a díky tomu se podařilo vybrat krásných 5 666 Kč!
Vybrané peníze poputují na podporu ZŠ Montessori v Ostravě, kterou v nedávné době 

postihly povodně.
Děkujeme všem, kteří se na akci podíleli, a také těm, kteří přispěli zakoupením perníčků.

Tomáš Dufek

Beseda „Finanční gramotnost“ ve třídě kvarta
Dne 15. 11. 2024 měla třída kvarta, v hodině občanské výchovy, besedu na téma „Finanční 

gramotnost“. Přednášející byla mamka jednoho z žáků třídy, p. Černá, jež sama ve financích 
pracuje.

Probírala se témata spojená s, jak již název napovídá, finanční gramotností např. pojištění, 
investice, spoření, jak funguje většina bankovních korporátů, pyramidový systém
a spousta dalších zajímavých prvků této problematiky, podaných velmi polopaticky. Přednáška byla, 
mimo velmi dobrého projevu, plná interaktivních cvičení, na která, když jsme odpověděli správně, 
dotyčný obdržel malý dáreček, tudíž se podle mě zapojila valná
většina, protože kdo nemá rád věci zadarmo, nemám pravdu? Paní nám v průběhu celé besedy 
zodpověděla jakékoliv otázky. Bylo vidět, že ji její práce jednoduše baví.

Podtrženo sečteno jsme se dozvěděli hodně nových informací či oprášili ty staré. Velmi 
povedený program, jenž skvěle korespondoval s občanskou výchovou.

Václav Franěk

Stužkování maturantů
Dne 21. 11. 2024 se konalo stužkování maturantů - tříd oktávy a 4.A. Celá akce proběhla 

v obřadní síni Městského úřadu Hustopeče, kde maturanty svou přítomností poctil nejen pan 
ředitel, ale i paní starostka. Přišly však i jiné známé tváře, kromě nynějších učitelů gymnázia i bývalí 
učitelé, například paní učitelka Zoubková, Očenášková, pan učitel Tupý, Ondryáš a Novák.

Po uvedení žáků do stavu maturantů se učitelé i studenti odebrali do vinárny U Erbu. Tam 
žáky přivítalo občerstvení a slavnostní přípitek. Pak se jen a jen oslavovalo.

Někteří stateční, konkrétně devět studentů z oktávy a dvanáct ze 4.A, se dokonce další den 
dostavili do školy. Stužkování maturantů můžeme prohlásit za úspěšné a teď už jen zbývá doufat, že 
všichni zvládnou odmaturovat.

Eli Baťková, 8.C

V zdravém těle zdravý duch – Sportovní den
V úterý 26. listopadu proběhl sportovní den. 
Každý z nás si vybral stanoviště se sportem, který ho baví nebo nějakým způsobem zajímá. 

Možnostmi byla přehazovaná (pro vyšší ročníky volejbal), ping pong, cvičení s hudbou a šachový 
turnaj. Na samém konci se utkala třída kvarta s týmem učitelů. Zápas byl velmi napínavý až 
do samého konce.
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Všichni se velmi snažili, snažili 
se ze sebe dostat do nejlepší, a i když 
jsme jako třída nevyhráli, tak jsme si 
to moc užili. Ve sportovní hale i v 
tělocvičně panovala pozitivní nálada.

Věřím, že jsme si všichni 
sportovní den užili a snažili se ze 
všech sil. Jednalo se o příjemné 
zpestření týdne.

Ondřej Malinovský, prima

← ↑  Krom článku samotného nám 
byla zaslána tato dvojice fotografií, jež 
překrásně ilustrují, v jak pohodové 
atmosféře se celý průběh akce i přes 
drobné zmatky nesl.

Mikuláš, čerti a andělé na gymnáziu
Zpráva převzata z webových stránek školy www.gymhust.cz a redakčně upravena.

Na gymnáziu panovala dne 6. 12. 2024 díky návštěvě Mikuláše(ů), čertů a andělů krásná 
předvánoční atmosféra. Studenti septimy a 3.A se postarali o dopolední program a navštívili 
všechny třídy, které zaplavilo napětí, ale i smích. Venku dokonce nechyběl ani první sníh!

Den před tím zavítali naši studenti v kostýmech také do MŠ U Rybiček a  na ZŠ a praktickou 
školu Hustopeče - obdarovali děti a zpříjemnili jim tak předvánoční dny.

Mgr. Šarlota Klein
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CHARLES WINTON – SÍLA LIDSKOSTI
Možná je to tradice, nebo snad povinnost, ale jako obvykle na začátku školního roku 

dostáváme příležitosti na mnoha projektech a akcích.
Charles Winton – Síla lidskosti je jedním z nich a kdo na něm byl, určitě teď zamyšleně 

vzpomíná na zážitek, který v Hustopečském kinosále prožil. Hodinový dokument mapující dění 
během a po druhá světové války a zaměřující se specificky na důležitou osobnost naší historie, 
na kterou si svět vzpomněl až 40 let poté.

Charlesu Wintonovi, britskému bankéři, který se chystal na zimní dovolenou ve Švýcarsku, 
se na dva roky změnil život, když pomáhal transportovat židovské děti pryč z Československa. 
Před nacistickou hrozbou, která měla brzy udeřit celou Evropu, se Wintonovi podařilo úspěšně 
transportovat 669 děti do bezpečí jiných zemí.

Dokumentem nás provází dosud žijící takzvaně “Wintonovi děti”. (Ti nám skrz své 
vzpomínky představili) Osobnost Charlese W., který nehledě na následky zachraňoval stovky životů 
a sám se pak dožil požehnaných 106 let. (Jejich zachránce se) Neprosil se o ocenění, nedožadoval 
se chvály. Celých 40 let byl jeho čin v tajnosti a teprve poté získal mezinárodní slávu.

Byl to silný zážitek, za který děkujeme mimo jiné i dramaturgovi Zdeňku Tulisovi, který nám 
po konci filmu zodpověděl naše dotazy a domů nás poslal se slzami v očích a nádherným vzkazem 
do budoucna, který skrze svá upřímná slova Charles Winton řekl nám všem.

„Smích je nejdůležitější věcí v životě. Myslím, že většina lidí se bere příliš vážně, což jim brání, 
aby se chovali skutečně přirozeně.“

„Je rozdíl mezi pasivním dobrem a aktivním dobrem. To druhé, dle mého názoru, znamená 
věnovat čas a energii tomu, aby člověk zmírnil bolest a utrpení. Vyžaduje to, aby člověk šel, 

vyhledal ty, jenž trpí a jsou v ohrožení; nikoliv pouze žít vzorně pasivním způsobem a nekonat 
zlo.“

Rafael Střelec, kvarta

Preventivní program „Dlouhodobé užívání návykových látek“
Během středy 16.10.2024 měla třída kvarta besedu o návykových látkách a jejich 

dlouhodobém užívání.
Od organizace, ze které přednášející přijela, jsme již pár programů měli, takže jsem se do 

přednášky pouštěl s tím, že zhruba vím, jak bude probíhat, ale vše bylo diametrálně jiné. 
Nebudeme nic probírat nudně teoreticky, nýbrž uslyšíme příběhy skutečných lidí.

Po klasickém představení s tou nejvíc klišé otázkou: „Co se vám vybaví jako první, když 
uslyšíte dané téma?“ jsme se rozdělili do skupin a udělali obecné brainstormingy na určené jevy 
skutečnosti. Dále jsme se přesunuli na samotný hřeb večera, nebo spíš odpoledne, zpovědi 
bývalých drogově závislých. Byli to dva milí pánové, z čehož na jednom nebyla jeho závislost vůbec 
viditelná, což mělo demonstrovat a podtrhnout, že nikdy nevíte, co s člověkem je. No dobře, byla 
to spíš náhoda, ale tohle vysvětlení zní fancy. Následně jsme dostali papíry a měli na ně sepsat, co 
si vybavíme, když se řekne „závislost“. No řekněme, že nikdy nevíte, jak moc jsou vaši spolužáci 
kreativní, dokud je nenecháte vymyslet, na čem všem mohou být závislí. Po další video session 
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jsme měli na papír nakreslit abstraktní obraz, jenž by zobrazoval, jak vypadá závislost. Pak jsme 
obrázky vzali a měli je seřadit podle toho, který je nejvíce abstraktní. Opět bylo geniální, když nikdo 
nechtěl nikoho posunout a jen si tak tiše stěžoval ve své skupince. Nakonec jsme
tedy dokončili video, dokonce jsme udělali i, tomu byste nevěřili, další pracovní list. Tentokrát na 
téma: “co s vaším okolím udělá vaše závislost“ a „gradace závislosti“. Poté jsme se jen rozloučili a 
odpochodovali na oběd.

Dle mého názoru to byla opravdu skvělá zkušenost. Ano někdy se beseda táhla, ale odnesli 
jsme si spousty informací. Např. jsem vůbec nevěděl o existenci speciálních domovních zařízení pro 
závislé, kde je o ně postaráno, mají pravidelné ranní kroužky, starají se o přilehlou farmu atd. 
Celkově se mi to velmi líbilo a od teď se budu drogám a abstraktnímu umění vyhýbat velkým 

obloukem.
Václav Franěk

TISKÁRNA – STROHÁ ZPRÁVA K ŠESTÉMU VÝROČÍ
Už je to zhruba 6 let, co nám byla do školy věnována tiskárna.
Tiskárnu jsme sice už měli, jenže nebyla zprovozněná. Táhlo se to s ní dlouhé roky a už se od 

toho chtělo upustit, až školní parlament přišel s nápadem, který zajistil její zapojení do provozu.
Dnes již tiskárna běží v plném provozu od rána do 14:30 hodin v pracovní dny a je hojně 

využívaná studenty celé školy.
Tiskárnu obsluhuje parlament společně s naším školníkem.

Milan Janoštík, sekunda

Sliby chyby
Každý umí slibovat, Nebuď hlupák, Od slibu k zápalce,
i ty, jenomže kdyby. jasně, že ne. otočkou k chybě.
A když pak budeš chybovat, Sliby? bože kdepak, Chyťme se za palce,
nemusíš mi dávat sliby. vše se rychle přežene. něco si slibme.

Chyby dělají člověka, A když něco slíbíš, No a že se to nerýmuje,
nebo člověk dělá chyby? máš hlavu na špalku. kdo vám co slíbil?
Mám pocit, že je doba pravěká, Možná se mu líbíš, Pisatel šprýmuje,
ale existovaly v té době sliby? možná zhasínáš zápalku. aby se vám líbil.

Elise Špačková
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Salamander se ptá… potřetí
Vážení čtenáři, opět tady máme další  
rozhovor. Tentokrát se nám podařilo oslovit  
paní učitelku Mikovou a paní učitelku  
Prokopovou. Snad se Vám bude rozhovor  
líbit!

OTÁZKA č. 1: „Co obvykle snídáte?“
p. Miková: „Já doma nesnídám a v práci snídám kafe a sušenky.“
p. Prokopová: „Snídám vždycky až ve škole. Nesnídám hnedka po ránu, o víkendu si ráno 
uvařím většinou bílou kávu. Nesnídám sladké, spíše něco slaného, to znamená nějaký rohlík 
se šunkou nebo nějakou bagetu.“

OTÁZKA č. 2: „Jaký film máte nejraději?“
p. Miková: „No těch je hrozně moc. Vykoupení z věznice Shawshank, Pána prstenů, Harryho 
Pottera, Rockyho.“
p. Prokopová: „Asi úplně nedokážu říct přesně jeden nejoblíbenější, ale mám ráda buď 
české filmy (tedy ty trošku starší) nebo romantické komedie. Takže bych tam asi zařadila 
takovou tu vánoční klasiku, jako jsou Pelíšky a Láska nebeská.“

OTÁZKA č.3: „Čeho se nejvíce bojíte?“
p. Miková: „Pavouků.“
p. Prokopová: „Samoty.“

OTÁZKA č.4: „Jaký školní předmět vás jako dítě nejvíce bavil?“
p. Miková: „No čeština mě hrozně bavila, němčina, chemie.“
p. Prokopová: „Zeměpis.“

OTÁZKA č.5: „Jakou hudbu máte nejraději?“
p. Miková: „No já poslouchám prakticky všechno, ale kdybych měla vybrat nějaké moje 
nejoblíbenější kapely, tak Rammstein a Sabaton.“
p. Prokopová: „To taky asi nedokážu odpovědět, nejsem úplně vyhraněná. Určitě si 
nepustím třeba metal, techno, něco takového, ale ve finále asi snesu úplně všechno.“

Jménem redakce bych chtěla moc poděkovat paním učitelkám! Uvidíme se u dalšího  
interview.
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ROZHOVORROZHOVOR
Vedoucí interview:

Barbora Kršková
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GYMHUST HOROSKOP PRO B NÝ DENĚŽGYMHUST HOROSKOP PRO B NÝ DENĚŽ
Máme tady další horoskop! Čas se dozvědět, co vás v životě čeká…Máme tady další horoskop! Čas se dozvědět, co vás v životě čeká…

Věští Barbora KrškováVěští Barbora Kršková

Beran (21. 3. – 20. 4.) 
Brzy zažijete několik překrásných zážitků

se svými blízkými. Popadněte své známé a
vyrazte někam na dlouhý výlet.

Střelec (23. 11. – 21. 12.) 
Raději se vyhněte vaření a pečení, poslední

dobou jste totiž dost unavení, a tak by se
mohlo stát, že nechtěně zapálíte kuchyň rodičů.

Kozoroh (22. 12. – 20. 1.)
Měsíční záření zesiluje, díky čemuž se zlepší

Vaše fyzická kondice. Doporučujeme sportovat
nebo navštívit fitko.

Vodnář (21. 1. – 20. 2.)
Vesmírné cesty se opět propojily. Dávejte 

pozor na lidi kolem sebe a dejte svým
blízkým najevo, že si jich moc vážíte.

Ryby (21. 2. – 20. 3.) 
Kurt Cobain kdysi řekl: „She eyes me like a Pisces“ a
měl pravdu. Vaše čakry jsou momentálně otevřené,
což znamená, že budete mít velké štěstí. Hlavně si

musíte pořádně věřit, jinak se k Vám štěstí nedostane.
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Býk (21. 4. – 21. 5.) 
Dnes můžete cítit potřebu doplnit vitaminy a naplnit
Váš žaludek. Čerstvé ovoce a zelenina Vám rozhodně

zvedne náladu.

Blíženci (22. 5. – 21. 6.) 
Dnešní den je vhodný pro relaxaci ve formě
sauny nebo teplé koupele. Nezapomeňte se

tedy věnovat i sobě.

Rak (22. 6. – 22. 7.) 
Dávejte si pozor na náhlé změny teplot. Zimní
ráno a teplejší odpoledne mohou zaskočit Váš

imunitní systém a s ním i astrální andílky.

Lev (23. 7. – 22. 8.) 

Kosmická energie se snižuje, proto raději neotálejte a utíkejte

do přírody. Vylezte ven a dotkněte se trávy. Pokud se propojíte

s rostlinstvem nyní, nebudete toho litovat.

Panna (23. 8. – 22. 9.) 

Pozor! V následujících dnech se moc dobře nevyspíte.

Na Vaše sny bude působit až síla dušiček mrtvých

slonů,  kvůli čemuž budete mít potíže usnout.

Váhy (23. 9. – 23. 10.) 
Příští neděli se Vám naskytne neuvěřitelná

životní příležitost. Hlavní je se
nevzdávat a naslouchat vesmírným želvám.

Štír (24. 10. – 22. 11.) 
Vaše aura září jasněji než všechny hvězdy na nebi.

Barevně zářivá aura značí obohacenou fantazii,
proto doporučujeme klást důraz na jakoukoliv

kreativní činnost.



Kdo ví, kudy Margita 
Křížová chodí a kde na ty akce 
přichází... Ale hlavně, kolik nervů 
paní učitelka má. Zdá se, že dost, 
a tak s námi připravila 
nádhernou kulturní akci, na 
kterou budeme mít pěkné 
vzpomínky my, zpěváci, ale i nad 
800 lidí, co si nás a další čtyři 
sbory přišli poslechnout, jak 
zpíváme s Ondřejem Rumlem a 
jeho doprovodnou skupinou.

Naše gymnázium, 
Zlaténka Drnholec, Kantiléna 
Brno, ZŠ Dolní Věstonice a 
gymnázium Velké Pavlovice vyslaly své nejlepší hlasy, aby doprovodily Ondřeje a jeho 
album Vánoční příběh.

Album nás provází příběhem Panny Marie, které před dvěma tisíci lety porodila 
dlouho proroky vyhlíženého Ježíše Krista. A i když o skutcích jeho a jeho učedníků bylo 
složeno mnoho písní, Ondřej Ruml se se skladatelem Davidem Rotterem zaměřuje jen a 
pouze na vánoční příběh, co známe z koled.

Dlouhé trénování nás 
dostalo až do nádherného sálu 
ve Valtickém zámku, kde jsme 
zpívali nádherných jedenáct 
skladeb.

Všem našim rodinám 
patří velké díky. Panu Rumlovi 
za jeho výkon a paní učitelce 
Křížové za její velké odhodlání 
do toho s námi jít.

Rafael Střelec, kvarta 
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